

华丽婚宴

Glamour Wedding Package

婚礼套餐每席人民币 8,899 元，包含以下优惠内容：

The wedding package is priced at RMB8,899 per table and includes:

- ✿ 苏州香格里拉大酒店婚礼宴会精选 15 道菜单
A sumptuous 15-course wedding set menu
- ✿ 享用一桌（10 人）试餐 8 折
10% discount on pre-wedding food tasting for a maximum of 10 persons
- ✿ 就餐期间享用 3 小时可乐、雪碧、果粒橙及本地啤酒无限畅饮
Free-flowing soft drinks, including Coca-Cola, Sprite, Orange Juice and local beer, for three hours during the meal
- ✿ 每桌提供精选进口红酒 2 瓶，另行购买可享受优惠价人民币 128 元/瓶（原价人民币 178 元/瓶）
Two bottles of imported red wine per table; additional hotel red wine at RMB128 net per bottle (original price RMB178 net per bottle)
- ✿ 亲友特惠房价：人民币 880 元，含单人自助早餐；人民币 930 元，含双人自助早餐
Special room rate for relatives and friends: RMB880 net per room night, including buffet breakfast for one person; RMB930 net per room night, including buffet breakfast for two persons
- ✿ 入住苏州香格里拉大酒店特色套房一晚且包含翌日双人自助早餐及婚房布置（新鲜水果、巧克力、鲜花、香格里拉香槟酒以及八宝喜盒）
One-night stay in an Executive Suite at Shangri-La Hotel, Suzhou with buffet breakfast for two persons (fruit, chocolates, flowers, sparkling wine and sweets box)
- ✿ 上述特色套房如需连续使用，可享受一晚特惠价人民币 1,800 元净价，含双人自助早餐
RMB1,800 net with buffet breakfast for two persons for extended stays
- ✿ 定制绣字浴袍 2 件（可绣新人名字首字母）
Two pieces of tailor-made bathrobes with the couple's initials
- ✿ 所有桌面精美鲜花装饰
Fresh flower centrepieces for all tables
- ✿ 婚礼仪式蛋糕（1.5 磅奶油蛋糕）
A wedding cake (1.5-pound cream cake)
- ✿ 香槟塔及一瓶气泡酒，仅供仪式使用
Champagne tower and one bottle of sparkling wine, only for the ceremony
- ✿ 简易签到台布置（鲜花、签到本、签到笔）
Simple check-in desk setup (flowers, guest signature book and pen)
- ✿ 苏州香格里拉大酒店婚宴请柬（每桌 5 份）
Invitation cards (five pieces per table)
- ✿ 婚礼当晚使用酒店投影仪
Use of the hotel's projector
- ✿ 新娘更衣间及酒店特制精美小点
VIP room with tea and assorted homemade cookies
- ✿ 使用酒店基础音响设备
Use of the hotel's audio-visual equipment

- ✿ 租用酒店 LED 屏幕，可享受优惠价
Special price for use of an LED screen
- ✿ 如预定宝宝宴可享受 8.8 折优惠
12% discount on the baby's full-moon party
- ✿ 价值人民币 2,000 元现金抵用券，仅限于苏州香格里拉大酒店使用
RMB2,000 cash voucher valid at Shangri-La Hotel, Suzhou
- ✿ 3 晚蜜月入住香格里拉集团旗下的其他酒店，具体酒店及度假村列表可向婚宴专员查询
Three-night stay in a designated Shangri-La hotel for the couple's honeymoon; please ask our wedding specialists for more details.

条款与细则 Terms and Conditions

- 以上价格均为人民币，并需加收 10% 的服务费及政府现行税率
All prices are in RMB and subject to 10% service charge and prevailing government taxes.
- 以上套餐 20 桌起定，有效期至 2017 年 12 月 31 日
A minimum of 20 tables is required and the offer is valid until 31 December 2017.
- 苏州香格里拉大酒店对以上条款拥有最终解释权
In case of disputes, the final right of interpretation belongs to Shangri-La Hotel, Suzhou.

详情或预订，请致电（86 512）6808 0168 转分机 6363 或发送电子邮件至 events.slsz@shangri-la.com 与酒店宴会及会议统筹部婚宴专员联系。

For more information or for reservations, please contact our wedding specialist at (86 512) 6808 0168 extension 6363 or email us at events.slsz@shangri-la.com.